

## **Terms and Conditions**

- 1. To benefit from the AQSAT program, customer must login to SAB Mobile or SAB Online, choose the card used, then choose Cards Services, then Install the transaction according to the months required.
- 2. The minimum value of the purchase transaction is 1,000 riyals.
- 3. The installment period cannot be changed after agreement on it.
- 4. The available credit limit on the card account will be reduced by the total value of the due "installments" payments related to the concerned card account.
- 5. The monthly installment specified for "Installments" will be added to the unpaid amounts and the minimum due amount, on the monthly account statement, the entirety of which the Cardholder must pay on or before the due date (until the remaining installment amounts are paid in full) in accordance with Clause 6 of the Cardholder Agreement.
- 6. Late payment or non-payment of installments will lead to the cancellation of the "AQSAT" program and convert the purchases of "AQSAT" into normal purchases, and they will be dealt with according to the terms and conditions of the customer's card agreement.
- 7. If the Cardholder fails to pay equal to or more than the Minimum Due Amount on or before the due date day for two consecutive billing periods, the Bank may, at its sole discretion, cancel any unpaid installments and add an amount equal to the principal "Instalments" amounts The remainder to the unpaid amount which will be payable in accordance with clause 7 of the Cardholder Agreement. The bank will also charge a cancellation fee of 115 Saudi riyals, or 5% of the purchase transaction that was financed through the installments program, whichever is higher, for each of the "installments" programs.
- 8. If the Cardholder wants to close the Card Account before the end of any "Installment" period due, the installments due will be added to the unpaid value which will be payable as required by clause 7 of the Cardholder Agreement. The bank will also charge a cancellation fee of SAR 115, or 5% of the purchase transaction that was financed through the installments program, whichever is higher, for each of the "installments" programs as an early settlement fee.
- 9. Any credit balance arising from refunds or successful refunds of claims or amounts deposited in advance by the Cardholder will be used to pay part or all of the unpaid "installments" amounts, in the event that the credit balance is sufficient to cover the payment of all amounts due.
- 10. Any complaint raised by the cardholder against a commercial establishment may not be the subject of any claim against the bank, and the bank will hold the cardholder's account for any refunds only upon receipt of a valid credit voucher issued by the concerned commercial establishment.
- 11. The terms and conditions of the Cardholder Agreement apply to this offer.
- 12. The offer is valid until 5<sup>th</sup> of March, 2025.

## الشروط والأحكام

- 1. للإستفادة من عرض "أقساط" على حامل البطاقة الدخول على حسابه البنكي
  عن طريق الأول موبايل أو الأول أونلاين وأختيار البطاقة المستخدمة ومن ثم
  أختيار خدمات البطاقات ومن ثم أختيار العملية المراد تقسيطها حسب الأشهر
  المرغوبه.
  - 2. الحد الأدنى لقيمة العملية الشرائية هو 1,000 ريال.
    - 3. لا يمكن تغيير فترة الأقساط بعد الاتفاق عليها.
- 4. سيتم خفض حد الائتمان المتوفر على حساب البطاقة بالقيمة الإجمالية لدفعات "أقساط" المستحقة والمتعلقة بحساب البطاقة المعنية.
- 5. سيتم إضافة القسط الشهري المحدد لـ "أقساط" إلى المبالغ الغير مسددة والمبلغ الأدنى المستحق، على كشف الحساب الشهري والتي يجب على حامل البطاقة تسديد مجملها في يوم تاريخ الاستحقاق أو قبله (إلى ان يتم تسديد مبالغ أقساط المتبقية بالكامل) وذلك بما يتوافق مع بند 6 من إتفاقية حامل البطاقة.
- 6. في حال التأخر في السداد أو عدم دفع الأقساط سيتم إلغاء برنامج "أقساط" وتحويل العمليات الشرائية الخاصة بـ "أقساط" إلى عمليات شراء عادية وسيتم التعامل معها بموجب الأحكام والشروط الخاصة باتفاقية البطاقة للعميل.
- 7. إذا لم يقم حامل البطاقة بدفع ما يساوي أو أكثر من المبلغ الأدنى المستحق في يوم تاريخ الاستحقاق أو قبله وذلك على مدى فترتين متتاليتين من فترات اصدار الفواتير، فيحق للبنك وبمحض اختياره أن يلغي أي أقساط غير مسددة ويضيف قيمة مساوية لمبالغ "أقساط" الأساسية المتبقية إلى القيمة الغير مسدده والتي ستكون واجبة الدفع بما يتوافق مع مادة 7 من اتفاقية حامل البطاقة. كما سيقوم البنك بتقاضي رسوم إلغاء قيمتها 115 ريال سعودي أو ما نسبته 5% من العملية الشرائية التي تم تمويلها عبر برنامج أقساط أيهما أعلى وذلك عن كل برنامج من برامج "أقساط".
- 8. إذا اراد حامل البطاقة إغلاق حساب البطاقة قبل نهاية أي فترة "أقساط" مستحقة، فسيتم اضافة الأقساط المستحقة إلى القيمة غير المسحدة والتي ستكون واجبة الدفع بحسب ما تقتضيه المادة 7 في اتفاقية حامل البطاقة. كما سيقوم البنك بتقاضي رسوم إلغاء قيمتها 115 ريال سعودي أو ما نسبته 5% من العملية الشرائية التي تم تمويلها عبر برنامج أقساط أيهما أعلى وذلك عن كل برنامج من برامج "أقساط" كرسوم تسوية مبكرة.
  - 9. سيتم إستخدام أي رصيد دائن ينشأ عن استعادة مبالغ أو رد مطالبات ناجح أو مبالغ تودع مقدما من قبل حامل البطاقة في تسديد جزء من أو كامل مبالغ "أقساط" غير المسددة، هذا وفي حال أن يكون الرصيد الدائن كافياً لتغطية سداد كل المبالغ المستحقة.
- 10. لا يجوز أن تكون أي شكوى يقدمها حامل البطاقة ضد مؤسسة تجارية موضعاً لئية مطالبة ضد البنك، هذا وسيقوم البنك بالقيد لحساب حامل البطاقة أي مبالغ مستردة فقط عند إستلام قسيمة دائن صحيحة يتم إصدارها من المؤسسة التجارية المعنية.
  - 11. تطبق شروط وأحكام اتفاقية حامل البطاقة على هذا العرض.
    - .2 . .12. يسري العرض حتى 5 مارس 2025.



